
 
 

Referat Vårmøte Alpint, Skei 14.05.2018 

 

Sak 01) Evaluering av sesongen 2017-2018  

Per Asbjørn informerte om evaluering av sesongen 2017-2018. 

 

Kommentarar frå Vårmøtet: 

- det har vore ein positiv og god sesong 

- Haugen IL har ikkje rekruttering, lang reisetid til kveldstreningar i regi av krinsen 

 

Sak 02) Sportslege rammer sesongen 2018-2019  

               - Samlingsopplegg 2018-2019  

Anders Neteland informerte om sesongen 2018-2019. 

- rekruttering er det viktigste framover 

- krinsen legg til rette for U12-U16 løparar 

- for lite trenarar i sesongen 

- betre samarbeid med klubbane 

- trenarkabal:  Eilert Årseth, Anders N, 2 frå Førde? 

   ynskjeleg med 7-8 trenarar 

- trenarstyret modell 

- utøvarane treng meir skiteori – skiteknikk 

 

Kommentarar frå Vårmøtet: 

- klubbane ynskjer Anders N. rundt i fylket på treningar 

- ynskjeleg med Fylkesheiskort til ein rimeleg pris, dette må det jobbast for 

 

Sak 03) «Rekrutteringsprosjektet» 

Rekrutteringsprosjektet tek ei ny retning: 

 - Foreldrekurs v/ Jo Mork (NSF) 



 
  

- Young Attacking Vikings v/ Jo Mork (NSF) 

  samle alle klubbane 

 - Breiddesamlinga. 

 

Kommentarar frå Vårmøtet: 

 - Breiddesamlinga. Helst i fylket der ein mobiliserer flest mogleg utøvarar. Januar? 

- Tenke nytt : skicross, treningsomgangar før renn/ etter renn 

 

Sak 04) Rammer for Terminliste 2018-2019  

Kommentarar frå Vårmøtet: 

- Telenor-renn til dei yngste 

- 1 dag på ei helg, 2 renn på 1 dag (ikkje renn både laurdag og søndag) 

- samkøyre samling og renn/rekruttrenn 

- oppvarmingsløype før renn 

- Nordfjord ynskjer renn i lag med/ samarbeid med Møre og Romsdal 

 

Sak 05) Økonomi/ marked 

Administrasjonen gjekk i gjennom rekneskap for 2017 og informerte om status markedsarbeid. 

 

Eventuelt 

- Avmelding på samling etter frist – blir fakturert – bruk reiseforsikring 

- Felles barmark på tvers av greinene i Sogn og Fjordane Skikrins planleggast i haust 

 

 

Ref. Hege Venes/ Trude Dalset (s) 

 


